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Fullmäktigefråga till Bengt Bergqvist (S) 

Varför har vi så stora underskott? 

Region Jämtland Härjedalen ser ut att efter 2024 åter ha ett miljardunderskott. Det är 

konsekvenserna för patienter, invånare och personal den dagen skulden ska återbetalas 

som är det stora problemet, inte underskottet i sig. 

Det har framförts från dig i debatten kring regionens ekonomi att det är omvärldsfaktorer 

som ligger till grund för den ekonomiska situation vi befinner oss i. I sak är det sant att vi 

har många olyckliga omständigheter som kraftigt påverkar oss och alla andra regioner i 

Sverige. 

Det som bekymrar mig dock är att vi tycks drabbas ekonomiskt mycket hårdare än 

jämförbara regioner och det finns inga tydliga förklaringar till varför det skulle gå 

ekonomiskt så pass mycket sämre för oss än andra. 

Vårt underskott per capita under 2023 är mer än tre gånger så högt som genomsnittet i 

regionerna. Vi har det överlägset högst underskottet av alla regioner per capita, nästan 

4000 kr per invånare. 

- Varför har Region Jämtland Härjedalen en mycket sämre ekonomisk situation än 

jämförbara regioner? 

- Har ni några planer för ytterligare åtgärder om de redan kommunicerade åtgärderna 

inte ger effekt? 

Robert Hamberg (M) 
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